
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Stare Miasto 

 

 

 W dniu 17.02.2016 r. o godzinie 17.00 w Domu Kultury w Koźlu odbyło się spotkanie 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla oraz z członkami  Rady Osiedla 

Stare Miasto.  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Grażyna Radka, 

4. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

1. Prezydent Miasta poinformowała zebranych mieszkańców o:  

1) rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku. Kwota 

wynikająca z podziału rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2016 rok jest 

wyższa niż w 2015 r. i wynosi ponad 1.200.000 zł (w roku 2015 wynosiła 1.000.000 zł). 

Została ona podzielona na szesnaście Osiedli. Kwota przypadająca dla Osiedla Stare 

Miasto wynosi 74.540,00 zł. Wnioski zawierające propozycje zadań zgłaszane były do 

dnia 01.02.2016 r. Teraz są weryfikowane i opiniowane. Od 01.03.2016 r. zadania zostaną 

poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich 

mieszkańców osiedla do głosowania, 

2) największej inwestycji miejskiej jaką jest przebudowa al. Jana Pawła II, o jej dalszym 

etapie przebudowy oraz o planowanym zamknięciu wiaduktu kolejowego 

i spowodowanym przez to utrudnieniu ruchu, 

3) o rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu planuje się w 2017 roku, 

4) organizowanych raz w kwartale w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle spotkaniach 

z Przewodniczącymi Zarządów Osiedl oraz o odbywających się, przynajmniej raz w roku, 

spotkaniach z mieszkańcami w poszczególnych osiedlach. Na spotkaniach tych omawiane 

są bieżące problemy i potrzeby osiedli. 

 

2. Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił zadania inwestycyjne, które zostały ujęte 

w budżecie miasta na 2016 r.  

1) rewitalizacja kompleksu zamkowego,  

2) budowa parkingów,  

3) budowa siłowni przy Orliku,  

4) uzupełnienie kanalizacji, 

5) wykonanie projektu technicznego budowy wału między ul. Chrobrego i Głubczycką, 

6) Budżet Obywatelski na 2016 r., 

7) modernizacja ulicy Karpackiej, 

8) modernizacja muszli koncertowej,  

 

Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski: 

1) zapytanie dotyczące realizacji w 2015 r. zadania  Budżetu Obywatelskiego - budowa 

strefy rekreacyjnej przy Domu Kultury Koźle oraz o dni i godziny pełnienia dyżurów 

przez Radę Osiedla Stare Miasto. 

 



 

 

2) wniosek właścicielki Biura Podróży Sindbad przy ul. Limanowskiego 3 o zmianę adresu 

na ul. Czerwińskiego 3. Budynek w którym położone jest biuro znajduje się przy 

ul. Czerwińskiego a nie Limanowskiego. Osoby chcące trafić do biura podróży mają 

z tym duży kłopot.  

 

3) skarga mieszkańców na działalność Czystego Regionu.  

 

4) wniosek o uporządkowanie oraz utrzymanie w czystości placu zabaw przy ul.  Bończyka 

i Piramowicza.  

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdzi czy plac zabaw należy do zasobów 

Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych. 

 

5) wniosek o uporządkowanie parku.  

Prezydent Miasta poinformowała, że na wiosnę park zostanie posprzątany. Zostaną 

usunięte śmieci, będzie kontynuowana przycinka drzew, będzie uzupełniana kostka 

chodnikowa oraz zostaną dostawiane ławki i kosze na śmieci.  

 

6) Wniosek o wyremontowanie chodnika prowadzącego z ul.Planetorza do ul. Łukasiewicza.  

Prezydent Miasta poinformowała, że chodnik jest własnością Starostwa Powiatowego 

i prawdopodobnie będzie remontowany w tym roku.  

 

7) wniosek o remont ulicy Głubczyckiej – droga prowadząca do ogródków działkowych. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że na najbliższej Sesji Rady Miasta 

wprowadzana będzie zmiana do budżetu miasta na wykonanie projektu technicznego tej 

drogi.  

 

8) zapytanie dotyczące rozebrania torów i utworzenia ścieżki rowerowej prowadzącej 

w stronę Większyc. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że teren ten jest własnością PKP S.A. 

 

9) zapytanie dotyczące remontu Rynku. 

Prezydent Miasta poinformowała, że aktualnie prowadzone jest postępowanie 

w procedurze partnerstwa publiczno-prywatnego.  

 

10)  podziękowania mieszkańców dotyczące oświetlenia świątecznego Rynku oraz za 

organizację jarmarku świątecznego. Prośba, by kontynuować takie imprezy i atrakcje. 

 

11)  wniosek mieszkańców mieszkających w budynkach przy Rynku o nie wydawanie 

zezwolenia na otwarcie ogródków piwnych na Rynku.  

 

12) skarga dotycząca przebywania na Rynku kloszardów, którzy zachowują się w sposób 

wulgarny i piją alkohol. Prośba o zwiększenie patroli Straży Miejskiej. 

 

13)  zapytanie dotyczące Uchwały Nr XXI/172/15 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 

26.11.2015 r. w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości.   

 

14)  zapytanie dotyczące budowy hospicjum.  

Prezydent Miasta poinformowała, że powstanie hospicjum podzielono na trzy etapy. 

Pierwszym etapem było utworzenie i otworzenie 1 lipca 2015 r. hospicjum domowego 

dla mieszkańców miasta w Caritas. Drugim etapem było otworzenie specjalistycznego 

punktu konsultacyjnego dla członków rodzin. Trzecim etapem będzie utworzenie 

hospicjum stacjonarnego. W wyniku odpowiednich analiz i ekspertyz wybrany został 



 

 

budynek po byłym Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy. 

W budżecie miasta na 2016 rok zarezerwowano środki na wykonanie projektu 

technicznego na modernizację i dostosowanie tego budynku dla potrzeb hospicjum 

stacjonarnego. W roku 2017 rozpoczną się prace remontowe.  

 

15) zapytanie dotyczące zniszczonego budynku przy ul. Żeromskiego.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina nie jest właścicielem tego budynku. Jest nią 

osoba prywatna. Od kwietnia 2015 r. wysyłane są do tej osoby pisma w sprawie 

ustalenia wspólnego spotkania i porozmawiania na temat planów dotyczących tego 

budynku, jednak na wysyłane przez nas pisma nie dostaliśmy jeszcze żadnej odpowiedzi.  

 

16) zapytanie dotyczące zniszczonego budynku przy ul. Piramowicza.  

Prezydent Miasta poinformowała, że Gmina opracowuje program rewitalizacji 

w ramach którego będzie można pozyskać dofinansowanie ze środków unijnych. Caritas 

jest zainteresowany adaptacją tego budynku na cele społeczne. 

 

17) zapytanie dotyczące zniszczonego budynku na skrzyżowaniu ulic Piramowicza i Anny. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że budynek ten należy do prywatnego 

właściciela.  

 

18)  zapytanie dotyczące wykonania kładki nad Linetą. 

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że zadanie to nie zostało ujęte w budżecie 

miasta na 2016 rok. Pozwolenie na budowę jest ważne do 2017 r.  

 

19) zapytanie dotyczące remontu promenady Ks. Rutyny.  

Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, że remont promenady będzie 

przeprowadzany.  

 

20) zapytanie dotyczące możliwości powstania na rynku punktu gdzie można będzie kupić 

mapę lub informator Kędzierzyna-Koźla.  

Prezydent Miasta poinformowała, że na Rynku znajduje się Citywalk.  

 

21) wniosek wspólnoty mieszkaniowej przy ul. Bończyka i Piramowicza o zmianę znaku 

drogowego „zakaz ruchu” przy zjeździe z Bończyka na podwórko na znak drogowy 

„strefa ruchu”. Dzięki zmianie tego znaku Straż Miejska będzie mogła przeprowadzać 

interwencje.  

 

22)  informacja Radnej Grażyny Radki o składaniu na Sesjach Rady Miasta dużej liczby 

interpelacji. Na każdą z tych interpelacji Pani Radka otrzymuje odpowiedzi w terminie, 

a zawarte w nich postanowienia są na bieżąco przez Urząd Miasta realizowane. Pani 

Radna zachęciła mieszkańców do przychodzenia ze wszystkimi problemami i zapytaniami 

na dyżury Rady Osiedla, które odbywają się w każdy ostatni poniedziałek miesiąca.  

 

 

Na tym spotkanie i protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała Agnieszka Zimny-Ilnicka 

 


